

南台科技大學 100 學年度第 1 學期課程資訊

課程名稱	西洋神話選讀
課程編碼	C0N16401
系所代碼	0C
開課班級	夜二技英語四乙
開課教師	鄭玉凱
學分	2.0
時數	2
上課節次地點	日 7 8 教室 T0104
必選修	選修
課程概述	This course offers students basic knowledge and understanding of Greek and Roman mythologies
課程目標	After the studnets complete this semester's course, they will be able to-- 1. Identify Mythological figures in paintings and other visual representations of Roman and Greek mythologies. 2. Understand the use of mythological allusions in great literature. 3. Gain some knowledge concerning the psychological significance of Greek and Roman mythologies.
課程大綱	1.Introduction to the course 2.The Twelve Great Olympians 3.How the World and the Mankind Created 4.Io and Europa 5.Cupid and Psyche > Pyramus and Thisbe 6.Apollo and Daphne > Pygmalion and Galatea 7.Hercules 8.The Trojan War 9.Mid-term Exam. 10.Odysseus 11.Aeneas 12. Agamemnon 13.Electra and Orestes 14.Oedupius 15.Antigone
英文大綱	1.Introduction to the course 2.The Twelve Great Olympians 3.How the World and the Mankind Created

	<p>4.Io and Europa</p> <p>5.Cupid and Psyche > Pyramus and Thisbe</p> <p>6.Apollo and Daphne > Pygmalion and Galatea</p> <p>7.Hercules</p> <p>8.The Trojan War</p> <p>9.Mid-term Exam.</p> <p>10.Odysseus</p> <p>11.Aeneas</p> <p>12. Agamemnon</p> <p>13.Electra and Orestes</p> <p>14.Oedupius</p> <p>15.Antigone</p>
教學方式	課堂教授,分組討論,口頭報告,
評量方法	作業／習題練習,口頭報告,課堂討論,課程參與度(出席率),
指定用書	Mythology
參考書籍	
先修科目	
教學資源	laptop and 本校 My 數位學習系統 (http://my.stut.edu.tw)
注意事項	<p>1.選修本課程學生需確實到課，每堂都會點名。無故缺席將減扣期末成績。請注意：</p> <p>1) 出席是修本堂課的基本要求，但每節課都有來上課，不代表總成績一定會及格。</p> <p>2) 曠課，扣考，請假一律遵照學校規定辦理。若你的個人事項（工作,家庭...）會和上課衝突，建議你妥善安排，我不會為了你採用任何違反學校規定之處理方式。</p> <p>2.本課程重視參與度，積極回應與認真參與上課練習將視情況加分。</p> <p>3.若因曠課導致課堂作業缺交，除公假，喪假等不可抗力因素，其他無故缺席狀況均不得補交作業。</p> <p>4.老師講課與同學報告時請勿講手機，傳簡訊，聊天，違者將減扣平時成績。</p> <p>5.修課學生若本學期參加英語能力測驗(TOEFL,IELTS,TOEIC,GEPT 或 CSEPT)，憑成績單加平時成績 5%，通過本校外文能力檢定標準者，憑成績單加平時成績 10%。（僅報名但缺考者不予加分，無論考幾項僅加一次）</p>
全程外語授課	0

授課語言 1	華語
授課語言 2	
輔導考照 1	
輔導考照 2	